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Jaarplan 2025 

Inleiding 
Terugkijkend op 2024 kunnen we vaststellen dat in het algemeen genomen 2024 wel een goed jaar is 
geweest, maar ook dat er veel dingen op ons afkwamen waar we, gezien de beschikbare personele 
bezetting niet voldoende antwoord op konden geven. 
 
Met de plannen 2025 zijn we het komende jaar extra terughoudend. 
 
De inspanningen die we het afgelopen jaar hebben gedaan om voldoende vrijwilligers en 
bestuursleden te vinden was pas in de laatste maanden van 2023 wat in beweging gekomen, echter 
heeft uiteindelijk niets opgeleverd. 
 
Om die reden is in het najaar van 2024 een Ledenenquête gehouden. Ook die was nogal 
teleurstellend. Ja, wel een redelijke respons met suggesties, echter nauwelijks nieuwe vrijwilligers en 
GEEN kandidaten voor een bestuursfunctie. 
 
Activiteiten.  
Er is een volledig wedstrijdprogramma op gezet. Al dan niet doorgaan hiervan is niet zeker omdat niet 
duidelijk is of er per eerstvolgende ledenvergadering – 17 maart – een wedstrijdcommissaris benoemd 
kan worden. 
Voor de jeugd gaan de vislessen en de jeugdwedstrijden vooralsnog gewoon door. Of er meer 
mogelijk is, zal in de loop van het jaar blijken. Bij geen van de activiteiten voor de jeugd zal een eigen 
bijdrage meer worden gevraagd. 
Onderhoud en beheer van de viswateren zal zoals gebruikelijk plaatsvinden. Er zijn geen bijzondere 
activiteiten te verwachten. Onderzocht wordt of er voor het natte deel achter op het terrein in Kotten 
een oplossing is. 
Op het wensenlijstje blijven staan zaken als, vissen met ouderen en gehandicapten, een bijdrage 
leveren aan Winky, de ZomerViskaravan naar Winterswijk. Voorlopig blijven die op een zeer laag pitje 
staan. 
 
Vrijwilligersbeleid 
Zoals bekend zijn met alle vrijwilligers overeenkomsten gesloten en zijn er duidelijke 
vergoedingsregelingen afgesproken. Alle vrijwilligers zijn daardoor ook – via de Gemeente Winterswijk 
– automatisch verzekerd. Waar nodig is ook een VOG beschikbaar. Hier en daar worden extra 
mensen ingezet om te assisteren bij – grotere – activiteiten. Daarvan is bekend wie het zijn en bij hen 
is bekend welke regels er voor vrijwilligers bij de Karper gelden. Voor het bestuur is een 
bestuurdersaansprakelijkheidsverzekering afgesloten. 
 
Beheer en organisatie 
De financiële administratie is sinds 1 januari 2024 uitbesteed. Dat verloopt alleszins naar tevredenheid 
en biedt zeker soelaas waar het de belasting van bestuursleden betreft.  
 
De ledenadministratie wordt beheerd door de 2e penningmeester en is ondergebracht bij HSV-leden, 
onderdeel van Sportvisserij Nederland.  
 
De – financiële – administratie wordt jaarlijks gecontroleerd door Boesveld van der Burg Accountancy 
en Belastingadviezen Winterswijk.  
 
Controles/Globe Security 
Met de Controlecommissie heeft in december nog een overleg plaatsgevonden. Besloten is de proef 
die in 2024 is gestart nog een jaar voort te zetten. De inzet daarbij is om dit de komende jaren 
structureel in te vullen. Met Globe Security zijn voor 2025 afspraken gemaakt. Er zal in 2025 strakker 
gehandhaafd worden en er zullen zeker sancties volgen voor notoire overtreders. De eigen 
controleactiviteiten gaan alleen door als er in de Ledenvergadering van 17 maart een bestuurslid 
benoemd kan worden die specifiek belast is met het toezicht op de uit te voeren controles.  
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Begroting 
De begroting 2025 is taakstellend voor de activiteiten die in 2025 zullen worden ondernomen. Daarbij 
is overigens voorzien in een reservering van ca. 5% (in 2025 € 6.000, -) van de begroting voor 
onvoorziene uitgaven. Invulling hiervan zal afhangen van niet geplande zaken die zich in 2025 weer 
kunnen voordoen. Eerder was al besloten de contributie in 2025 te verhogen met gemiddeld € 2,50. 
Dat zal in 2026 nog een keer gebeuren. 
 
Visstandbeheer 
Ook het afgelopen jaren Is fors geïnvesteerd in het uitzetten van – kleine – karpers en brasems. Op de 
valreep van 2024 zijn voorns, brasems, (kleine) karpers en zeelt uitgezet. Ook in 2025 zal nog weer 
vis worden uitgezet. Vrijwel zeker zal dit beperkt zijn tot – kleine – karpers. De visstand is – gezien de 
vangstresultaten – prima. Begin 2025 zal de visuitzetting van de afgelopen jaren worden geëvalueerd. 
De begroting voorziet in visuitzetting ten bedrage van € 5.000, -. 
 
Tot slot 
Het jaarplan 2025 is voorlopig slechts een kader van wensen. Belangrijk is dat we eerst bestuurlijk en 
voor wat betreft vrijwilligers over voldoende mensen beschikken.  
 
Vaststelling en goedkeuring 
Het jaarplan 2025 is besproken en vastgesteld in de bestuursvergadering van 3 maart 2025 en zal op 
17 maart 2025 ter goedkeuring aan de ledenvergadering worden voorgelegd. 
 
 
Winterswijk 3 maart 2025. 
 
 
 
Ricardo Schippers, voorzitter     Hans Bax, secretaris. 
 
 


